

# 夏威夷檀島游+諾唯真郵輪十天之旅

## 10 Days Norwegian Cruise + Delight Honolulu

\* 小童費用適用於 2 至 11 歲小孩跟兩大人同房。Child fare applies to children from 2 to 11 years old sharing room with 2 adults. \* 全程中文導遊 Chinese tour guides.  
 \* 機票及郵輪價格浮動，正確團費會於訂位時確認。Air and cruise fare may change, the final tour fare will be confirmed upon reservation is made.

Start from  
**\$2148<sup>USD</sup>**  
 \*All prices are subject to change without prior notice.

### 1 原居地 → 檀香山 Home City → Honolulu, HI

當天抵達有世外桃源之稱的夏威夷檀香山市。

酒店/Hotel: Ramada Waikiki or similar 或同級

Arrive the world famous Honolulu – Capital city of Hawaii. Meet with tour guide at the baggage claim area and transfer to hotel.

### 2 小環島精華遊 Little Cycle Island

遊覽威基基海灘、鑽石頭火山口、卡哈拉高級住宅區、天然海泉噴口、土人保護區、世界著名的白沙灘衝浪中心、神秘的大風只古戰場。徹底享受夏威夷的熱帶風情。

酒店/Hotel: Ramada Waikiki or similar 或同級

Tour of Waikiki Beach, Diamond Head lookout, Kahala area, Hanauma Bay, Blowhole, Makapuu Beach, Hawaiian homestead, Lands and Pali lookout.



### 3 檀香山港口(啟航) Honolulu (Embark)

今天下午，前往港口，準備登船。創立於 1966 年，諾唯真郵輪作為郵輪行業的開拓者，以自由閑逸式游輪假期理念，將旅遊的各種精彩元素與度假村的悠閑和奢華結合，為客人帶來更加自由閑逸的游輪假期。傍晚七點，踏上夏威夷島旅程。

郵輪/Cruise: Norwegian Cruise Line

This afternoon, proceed to the port and prepare for boarding. Norwegian Cruise Line is the innovator in cruise travel with a 49-year history of breaking the boundaries of traditional cruising, most notably with the introduction of Freestyle Cruising that revolutionized the industry by giving guests freedom and flexibility to design their ideal cruise vacation.

### 4 卡胡盧伊，毛伊島 Kahului, Maui

自然的輝煌和其人民的真誠熱情，使毛伊島成為夏威夷第二最受歡迎的島嶼，你可以探索當地鎮上迷人的歷史，在原始的海灘上放鬆自己，或者在世界上最美麗的高爾夫球場打一場球。

郵輪/Cruise: Norwegian Cruise Line

A surplus of natural splendor and the genuine hospitality of its people have helped to make Maui Hawaii's second most popular island. Explore the fascinating history of the town of Lahaina. Plant yourself on a pristine beach, or play one of the world's most beautiful golf courses.

### 5 卡胡盧伊，毛伊島 Kahului, Maui

今天一整天，您可以享受郵輪上的一切設施，或踏上島嶼探索毛伊島的天地。傍晚六點駛離港口，前往希洛。

郵輪/Cruise: Norwegian Cruise Line

All day at leisure, you can enjoy either the entertainment on the cruise or stepping on the Maui Island. The cruise departs at 6pm for Hilo, Hawaii.

### 6 希洛，夏威夷 Hilo, Hawaii

整個城市像是一個巨大的溫室與壯觀的熱帶花卉，參觀該鎮保存完好的歷史建築，和夏威夷獨特的建築，僅 30 英里遠的夏威夷火山國家公園是活躍的基拉韋厄火山之家，這是一個充滿魅力的島嶼。

郵輪/Cruise: Norwegian Cruise Line

Arrive in Hilo, Hawaii this morning at 8am. The entire city of Hilo is like one giant greenhouse with spectacular tropical flowers at every turn. Visit the town's well-preserved historic buildings, which date back to the turn of the century and showcase Hawaii's unique architecture. Just 30 miles away the Hawaii Volcanoes National Park is the home of the active Kilauea Volcano. The cruise departs at 6pm in the evening to Kona, Hawaii.

### 7 科納 Kona, Hawaii

晴朗、溫暖的天氣和水晶藍色的水域吸引遊客參與各種各樣的衝浪樂趣。在熱帶海洋生物萬花筒中，您可以參加衝浪課程，皮划艇之旅或前往更深的海域進行深海釣魚。傍晚五點半離開科納，前往納威利威利。

郵輪/Cruise: Norwegian Cruise Line

Kona offers the quintessential Hawaii experience. Sunny, warm weather and crystal blue waters entice visitors to partake in a variety of surfside fun. Snorkel amongst a kaleidoscope of tropical marine life. Take a surfing lesson, a kayaking trip or head out to deeper waters for some deep-sea fishing. The cruise departs at 5:30pm in the afternoon for Nawiliwili.



### Departure date for 2017

Mar: 02,09,16,23,30

Apr :06,13,20,27

May :04,11,18,25

Jun: 01, 08, 15, 22, 29

Jul: 06, 13, 20, 27

### 8 納威利威利 Nawiliwili, Kauai

郵輪於早上十時抵達納威利威利。有著風景如畫的港口，許多人相信這是夏威夷最美麗的島嶼。島上的【花園島】自然是真正的明星，從高險的山區到涼爽的熱帶雨林，和盧加的傳統增加了夏威夷獨特的活潑的娛樂。

郵輪/Cruise: Norwegian Cruise Line

Named after the Wiliwili trees, which once lined its picturesque harbor, this lovely port of Kauai is your gateway to what many believe to be Hawaii's most beautiful island. On "The Garden Island," nature is truly the star, from the dramatic mountains of Kokee to the cool rainforests of Haena. And the tradition of the luau adds lively entertainment unique to Hawaii.

### 9 納威利威利 Nawiliwili, Kauai

今天一整天，您可以享受郵輪上的一切設施，或踏上島嶼探訪納威利威利的美麗地貌。下午兩點，遊艇離港，返回檀香山，夏威夷。

郵輪/Cruise: Norwegian Cruise Line

All day at leisure, you can enjoy either the entertainment or stepping on the Kauai Island. The cruise departs at 2pm and returns back to Honolulu, Hawaii.

### 10 檀香山 → 原居地 Honolulu, HI → Home City

早上用完餐後前往機場。(請安排航班起飛時間於下午 3 時後)

Drop-off at Honolulu Airport after breakfast. (Please arrange departure flight after 3:00pm).



特約旅行社